
Besluitenlijst Commissievergadering Sociaal
Datum 25-01-2021
Tijd 19:30 - 20:20
Locatie digitale vergadering
Voorzitter mevrouw N.J.A.G. Alofs
Leden commissie 
sociaal

SV:      
RO:      
CDA:    
D66: 
VVD:
PAL: 
LS:       

J. Engelen, J. Schreurs, A. van Vlodrop
M. Bultman, G. Laemers  
J. van den Beuken en A. Creemers
I. Schors
M. Ouwerkerk 
P. Beerens
R. Verheul

Afwezigheid / vervanging Mw. Glessner vervangt de heer P. Beerens. De 
heer J. van den Beuken fungeert als voorzitter in 
verband met de afwezigheid van Mw. N. Alofs

Aanwezige 
portefeuillehouders M. Janssen
Overige aanwezige 
raadsleden/commissieled
en

Geen

Ambtelijke ondersteuning De heer L. Jeurninck en Mw. C. Timmermans
Deelname derden geen
Insprekers geen
Publieke tribune  -- personen
Commissiegriffier J. Lommen

Raadsvoorstel over rekenkamerrapport Toegang en Tevredenheid Jeugdhulp
Het voorstel wordt rijp geacht voor bespreking in de raadsvergadering van 9 februari 
2021.
Mw. Glessner vindt het alleen voor kennisgeving aannemen te mager. Ze wil de 
aanbevelingen wel (na bespreking in de raad) overnemen. 
Mw. van Vlodrop wil weten wat het college wil met de aanbevelingen van het rapport, en 
verder vraagt ze waarom de behandeling nu pas plaats vindt. 
Mw. Creemers vindt het akkoord dat het voorstel voor kennisgeving wordt aangenomen. 
Er is een erg lage response, al wordt wel in het rapport uitgelegd dat dit bij dit soort 
onderzoeken geen probleem is.
Mw. Bultman vraagt in hoeverre de armoedeproblemen in de gemeente Leudal de 
armoedeproblemen meespelen bij de jeugdzorg. Ook vraagt ze hoe het nu gesteld is 
met het verandervermogen van de organisatie.
De heer Verheul wil ook de aanbevelingen bespreken en overnemen na bespreking in de 
raad.
De heer Janssen als portefeuillehouder antwoordt dat het geen probleem is om de 
aanbevelingen grotendeels over te nemen. Deze vloeien ook voort uit het rapport en de 
aanbevelingen van Twynstra/Gudde, die inmiddels door het college zijn overgenomen. 
De armoedecijfers heeft hij niet paraat, ze zijn te vinden op de website ‘waar staat de 
gemeente’. Daar kunnen ook vergelijkingen met andere gemeenten worden gemaakt. 
De college heeft ook een reactie gegeven op het rapport, deze is te lezen op blz. 63 van 
het rapport.
De commissiegriffier geeft aan waarom het voorstel nu pas aan de raad wordt 
voorgelegd. Dit heeft te maken met een uitgestelde presidiumvergadering (vanwege 
corona) met de leden van de rekenkamer. Daarna is er nog een bespreking van het 
rapport geweest voor geïnteresseerde raads- en commissieleden over het rapport, en 
vervolgens besluitvorming over agendering in het presidium.


